
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  19. 2. 2008. 
 
Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Žižková, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková,   
                  ing. Lauterbach. 
 

1. Dr. Dvorníková rozešle vedení do 22. 2. seznam firem pro návrhy fakultních insignií.  

2. Děkan informoval vedení o zahájení monitoringu projektových záměrů  k Operačnímu  
programu VaVpI. Projektový list je možno vyplňovat od 18. 2. do 3. 3. 2008. Zajistí 
děkan. 

3. Vedení diskutovalo o nutnosti pronájmu dalších prostor pro PřF. Nové místnosti jsou 
nutnou podmínkou pro následující rozvoj fakulty. Možnosti pronájmu budou 
předmětem dalšího jednání. 

4. Děkan seznámil vedení se směrnicemi rektora UJEP č. 1 a 2/2008, se směrnicí 
kvestora č.1/2008 a se směrnicí prorektora pro rozvoj č.1/2008. 

5. Konference „Strukturované studium učitelství“, kterou pořádá ZČU koncem dubna 
v Srní by se mohli účastnit didaktici kateder. Proděkanka Žižková rozešle nabídku 
katedrám. 

6. Proděkanka Žižková předložila vedení přehled výsledného počtu normativních 
studentů na PřF, FF a PF UJEP. 

7. Proděkanka Žižková informovala o počtu hodin vzájemné výuky s PF UJEP. Podklady 
budou předány p. tajemníkovi. 

8. Proděkanka Žižková informovala z porady u prorektorky Chvátalové 
-  informace o harmonogramu akademického roku 2008/2009, 
-  PřF prodlouží termíny pro podávání přihlášek u všech oborů, 
-  poplatky ze přihlášku zůstávají stejné jako v loňském roce  444,- a 555,- Kč. 

9. Proděkan Pavlík informoval o rozdělení finančních prostředků  na Specifický výzkum. 
Naše fakulta má na Specifický výzkum přiděleno 1.176 tis. Kč z celkové sumy 8.715 
tis. Kč na UJEP. Proděkan předložil vedení tabulku s rozdělením těchto prostředků na 
katedry. Z částky 1.176 tis. Kč fakulta dá 100 tis. Kč na Interní grantovou agenturu, 
jejíž rozpočet bude navíc posílen o  dalších 50 tis. Kč z rozpočtu fakulty. Tajemník 
prověří možnost sloučení těchto prostředků pod jedno středisko. 

10. Vedení PřF se pozastavuje nad separátním jednáním PF a FF v souvislosti s podílením 
se na provozu knihovny PF.  

11. Tajemník předložil přehled čerpání rozpočtu UJEP za rok 2007. 

12. Vedení se seznámilo s návrhem propagačního materiálu katedry geografie, který si 
bude katedra hradit ze svých vlastních zdrojů. 

13. Dr. Dvorníková informovala vedení o termínech celofakultních seminářů. Dne 6. 3. 
2008 ve 13 hodin v místnosti č. 221 se uskuteční přednáška na téma „České pivo“. 
Další celofakultní seminář je naplánován na 3. 4. 2008. 

  
 
 
 
                                                                        Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
Zapsala: Y. Jůzová  


